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Protokoll fört vid möte i Vårgårda med VOF:s tävlingskommitté 2025-04-14 

Närvarande från Tävlingskommittén: Kent Hansson, Torbjörn Löfving, Michael Johansson, Johan Lundblad    

 

Från Kartkommittén: Anders Swedin, Bo Herdersson 

 

Från VOF: Bertil Åkesson, Emma Kindbom, Anna-Karin Ryberg 

 

§1 Mötets öppnande. 

 Kent öppnade mötet.  

§2 Förslag till dagordning. 

 Dagordningen godkändes.  

§3 Val av protokolljusterare. 

 Michael Johansson valdes till protokolljusterare. 

§4 Föregående protokoll. 

 OK. 

§5 Kartfrågor. 

Enstaka arrangörer informerar inte VOF om kartområde/karta 

Flera klubbar saknar kartansvarig.   

§6 Tävlingsprogram 2025. 

Bra och uppskattade tävlingar 21 mars – 13 april.  
(Arrangör +  betyg i deltagarenkät:  OK Skogshjortarna 4.41, Istrums SK 4.46, Tibro OK medel 
4.68, Tibro OK lång 4.72, Lidköpings VSK 4.69, Gudhems IF 4.50)  
Ban- och tävlingskontrollanter på vårens tävlingar ser ganska bra ut. Saknas i Eventor på fyra 
arrangemang.   

§7 Tävlingsprogram 2026. 

Uno har gjort ett första utkast till program 2026. Presenterades. 
41 ansökningar finns.  
I nuläget några bra helger utan tävling. Uno jobbar vidare. 

§8 Arrangemangskonferens 24 och 26 februari 

Bra uppslutning i Borås och i Vara. 

§9 DM långtidsplan  

Uno och Torbjörn får i uppdrag att uppdatera planen. 
Nyhet: Skene SoIS arrangerar Sprint/Sprintstafett 2026.    

§10 PreO 

- Uppdatering tävlingsregler pågår. 
- USM kan bli verklighet. SOFT bestämmer.  
- DM 15 aug. OK Landehof. Delvis nytt format. 
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- PreO i väst på Kristihimmelfärdshelg.  (Trollhättan – Uddevalla – Vargön)   
- Sprint är en ny disciplin i IOF, men i Sverige testas den fortfarande.   

§11 MtbO 

- Svenska Cupen inleddes i Skåne 12-13 april. Därefter Gästrikland 24-25 maj,  
Småland 29-30 maj och Västergötland (OK Mark) 7-8 juni.  
- Fem MtbO-etapper på O-ringen. 
- SM i Blekinge i augusti. 
- Fler tävlingar på nära håll önskas.  

§12 Mark och vilt 

Inget nytt.  
 

§13 Västgötamodellen 

 Inget nytt 

§14 Framtidsfrågor 

Emma redogjorde för några synpunkter som kan vidareförmedlas till SOFT. 
- SM-tävlingar. Fördela till distrikten. Skapa långtidsplan. 
- Förenkla SM-arrangemangen. 
- Uppmuntra till fler ledare 
- Gemensamma DM-arrangemang med granndistrikt.   

§15 Skrivelser /Rapporter 

Skrivelse från OK Orinto/SOFT ang modifiering av regel 10.4.2. 
VOF:s tävlingskommitté tycker inte att ”differentiering i tidstillägg efter disciplin” är en bra 
lösning. Förslag: Använd befintlig regel. Utgå från hur mycket löparen tjänar på 
regelöverträdelsen. Bedöm utifrån det. 

§16 Övriga frågor 

Inget   

§17 Nästa möte och avslutning 

Mötet avslutades 21.20.  
Nästa möte 11 juni 18.00 i Vårgårda 
 

 

 

 

Vid protokollet  Justerat 
Torbjörn Löfving Michael Johansson 


